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Pani 
Aleksandra Krzeszewska 
Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 
 

W odpowiedzi na Pani interpelację zgłoszoną w dniu 9 listopada 2021 r. 
dotyczącą podjętych działań w temacie remontu Dworca Kolejowego 
w Legnicy informuję, iż służby tutejszego urzędu na bieżąco monitują 
realizację zadania inwestycyjnego, realizowanego przez PKP Polskie Linie 
Kolejowe S.A., obejmującego remont zabytkowej hali peronowej i peronów 
w Legnicy. 

Posiadamy wiedzę, że trwający od 2018 r. remont Dworca Kolejowego 
w Legnicy jest opóźniony z uwagi na uwarunkowania rynkowe oraz 
rozszerzony zakres prac – konieczne dodatkowe roboty, których nie można 
było przewidzieć na etapie opracowywania dokumentacji. 
Mamy również świadomość jak trudnym przedsięwzięciem jest prowadzenie 
inwestycji na obiektach o historycznym charakterze, objętych ochroną 
konserwatora. Wszelkie prace wymagają uzgodnień z Urzędem Ochrony 
Zabytków. 

W związku z powyższym informuję, iż śledzimy proces realizacji kolejnych 
etapów zadania pn.: „Dostosowanie stacji Legnica do potrzeb osób z 
ograniczoną możliwością poruszania się”, czekamy na wykonanie inwestycji 
przez PKP PLK S.A. i planowany przez inwestora odbiór prac. 
 

 
 

Z up. Prezydenta Miasta 
Jadwiga Zienkiewicz 
(Zastępca Prezydenta) 

 
 
 
 

Do wiadomości: 
1. Biuro Rady Miejskiej Legnicy - w/m, 
2. Wydział Organizacji, Kadr i Kontroli - w/m 



 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 


